

Pro-Seal De-Graf™

Graffiti Removal Agent

Product Description 产品介绍

Pro-Seal De-Graf™ is a polycarbon/ polycarbonate technology integrated glycolic alcohol graffiti remover designed to remove most graffiti “tagging” paints with minimal effort. De-Graf™ performs best, when removing graffiti from surfaces protected with Anti-Graf™ non-sacrificial sealer.

Pro-Seal De-Graf™

是一种综合聚碳酸酯和乙二醇酒精的综合技术来去除涂鸦的去除剂，目的在于用最小的力量去除涂鸦标记。当从有Anti-Graf™保护的表面去除涂鸦时，De-Graf™效果最好且不影响密封。

Advantages 产品优点

- Requires minimal effort to remove most graffiti when surface is sealed prior with Anti-Graf™
当表面有 Anti-Graf™ 并为密封期时，只要很小的力量来去除涂鸦
- V.O.C. Compliant
挥发性有机化合物
- Biodegradable
可生物分解的
- Solvent Free
无溶解力
- Phosphate free
无磷酸盐
- Non-sacrificial when used Anti-Graf™ cost effective
当Anti-Graf™有效时，无任何牺牲

Applications 产品的应用

This product is intended to be used as a graffiti remover. This product works best, when substrate has been pre-treated with Anti-Graf™

本产品用于去除涂鸦，当基质已经用 Anti-Graf™ 处理后，产品效果最佳。

Major Components 主要成分

- Glycol Alcohol
乙二醇 酒精
- Polycarbon/Polycarbonate integration technology
聚碳酸酯综合技术

Application Instructions 使用说明

1. Use De-Graf™ as supplied.
用 De-Graf™ 作为储备品
2. Spray De-Graf™ onto the vandalized surface.
喷洒 De-Graf™ 在残缺的表面
3. Rinse the surface with a nozzled hose or spray bottle.
用水管喷嘴或喷雾器清洗表面
4. Repeat until surface is clean. If graffiti persists, re-apply De-Graf™ and repeat process.
重复直到表面干净，如果还有涂药的存留，请再次应用De-Graf™，重复上述过程。
5. For specific application instructions or guide specifications, contact us at 425.488.6570 or informationprosealproducts.com
对于特别的使用介绍和指导规范请拨打我们的热线 425.488.6570 或者发电子邮到information@prosealproducts.com

Technical 技术参数

Information	Value
Material 材料	1 Part 单质
Appearance 外观	Liquid 液体
V.O.C. 挥发性有机化合物	Compliant 允许的
Flash point 闪点	Not flammable 不易燃的
Application temperature 使用温度	>4.4°C 大于4.4摄氏度
Storage temperature 储存温度	<38°C 小于38摄氏度
Weight per liter 每升重量	1.18 kg 1.18千克
Typical coverage 典型的覆盖率	9.21m ² per liter 每升9.21平方米
Storage Indoors 室内存放	2 years stored at 32°C 在室温32摄氏度可存放2年
Packaging: 包装	1 ltr, 3.8 ltr bottles 1升, 3.8升瓶装 20 ltr pails, 200 ltr drums 20升桶装, 200升铁桶装

Pro-Seal De-Graf™

Graffiti Removal Agent

Cautions 注意事项

Keep out of reach of children. May cause skin or eye irritation. May be harmful if swallowed. Do not induce vomiting. Use in well ventilated areas. Contact a physician immediately and always seek a physician's advice regarding first aid. Use only in commercial or industrial applications. Use only on intended surfaces. Contact manufacturer for specific application uses. See material safety data sheet for additional cautions.

请将本产品保存于儿童触碰不到的地方。一旦触碰，可能引起皮肤或眼睛刺激。一旦吞咽，可能导致身体伤害。不会引起呕吐。请在通风良好的区域使用本产品。及时联系医生询问关于急救的建议。本产品只限于商业或工业用途。只限用于指定的区域。请联系生产厂商获取具体的操作使用信息。请参阅材料安全数据表以了解其它注意事项。

Limited Warranty 有限保修

We warrant our product to be free of defects in material and workmanship; and to be in accordance with our company quality control standards. All data, statements, and recommendations, made herein are based upon information we believe to be reliable, but are made without any representation, guarantee, or warranty of accuracy. Our products are sold on the condition that the user himself will evaluate them, as well as our recommendations, to determine their suitability for the user's own purpose before adoption. Also, statements regarding the use of our products or processes are not to be construed as recommendations for their use in violation of any patent rights or in violation of any applicable laws or regulations. Liability under any condition shall be limited to replacement of material only.

我们保证本产品在材料和做工方面没有瑕疵；并且符合本公司质量控制标准。此处所用的数据，声明和建议都是基于我们认为可信赖的信息。我们不保证这些信息的精确性。用户在购买本产品前除了听取我们的建议之外还应当自己做出评估以确定本产品适合自己的需求。此外，这里关于本产品和工序的使用声明不能被作为用户违反使用专利权或应用法则的建议。在任何情况下，我们的责任仅限于更换材料。